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Interpellation – ang. Ekogas och etablering av
Gasum på Ersbo-området
I början av mars kunde vi läsa i media att ett bolag satsar 25 miljoner på en anläggning som
ska sälja bland annat rysk gas i Ersbo. Det står att bolaget ska sälja både naturgas och fossil
gas i flytande form.

Vi får också veta att bidragen till tunga fordon som kör på naturgas har ökat, vilket är ett bra
tecken för vår miljö, så länge chauffören väljer fossilfri gas.

Etableringen i Ersbo väcker naturligtvis en del frågor som berör Ekogas och Gävle kommun.
Exempelvis uttalade sig Therese Metz (MP) i media om att en anläggning som säljer rysk
gas är att stötta Ryssland i sitt krig mot Ukraina.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande:

- Vilka är de eventuella negativa konsekvenserna för Gävle kommun nu när rysk gas
kommer att försäljas i Ersbo?

- Hur kommer etableringen av Gasums anläggning i Ersbo att påverka Ekogas
försäljning av den komprimerade fossilfria gasen de tillverkar i anläggningen i
Forsbacka?

- Finns det tankar inom Samling för Gävle att sälja Ekogas, nu när bolaget visar vinst?
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